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                                                                         Interpelacja 

 

Dotyczy: Systemu inteligentnych progów zwalniających. 

 

 

Uprzejmie proszę o informację o możliwości wprowadzenia inteligentnych progów zwalniających. 

Obecne rozwiązanie ma często negatywny wpływ na płynność ruchu drogowego. 

Dodatkowo przyczynia się do nadmiernego hałasu, uszkodzeń pojazdów czy też wibracji podłoża. 

Problem z progami mają również pojazdy uprzywilejowane (np. karetki wiozące chorych czy kierowcy 

zawodowi).Wprowadzenie powyższych rozwiązań przy nowych inwestycjach drogowych, 

zniwelowałoby powyższe problemy i stworzyło system karania winnych a nie wszystkich 

użytkowników dróg. 

Proszę zatem o informację o kosztach takich inwestycji oraz możliwych rozwiązaniach. 
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